



21st April, 2021

Circular No. 20066

Dear Parents/ Guardians,

The Hong Kong Lasallian Mission Fund Annual Raffle 2021

The Hong Kong Lasallian Mission Fund was established in March 2012 by the Hong Kong Lasallian Education Council under the auspices of the De La Salle Brothers in Hong Kong. The Brothers operate five secondary and three primary schools in Hong Kong. They also undertake a range of educational and formation programmes for young people both inside and outside the schools. The Fund is primarily used to supplement resources needed for educational and formation activities in schools and educational centres run by the Brothers.

The Fund will support the following programmes:

- (a) formation activities including those run by or for the Hong Kong Lasallian Education Council, the Asia Pacific Lasallian Educators' Congress Hong Kong, the Hong Kong Lasallian Youth Movement, and the Lasallian Volunteers; and
- (b) educational projects or projects for the needy in Hong Kong, Mainland China and other places run by the De La Salle Brothers.

The Fund depends on donations or specific fund-raising programmes. In 2014, the Fund launched the first annual raffle within the Lasallian Family. This is now an annual fund raising programme, generating about \$700,000 per year. The Raffle for 2020 was exceptionally cancelled because of the severe COVID-19 disruptions to school operations. In its place we mounted a dedicated fund raising drive.

This year's Raffle will be on sale from 19th April to 7th May. Each ticket will remain at \$20 and each book will contain 10 tickets or \$200 worth of raffle. It is suggested that each student will be allocated one book of tickets for sale, but purchase of the tickets is entirely voluntary. We appeal to your generous support for this fund-raising activity.

The Raffle will be drawn on 4th June, 2021 by Bro Patrick Tierney FSC, Head of the Hong Kong Lasallian Family. The results will be announced in The Standard, the Sing Tao Daily and the HK Lasallian Family Website on 8th June, 2021.

Please return the **stubs of the tickets sold**, the **unsold tickets** and the **cash/ cheque** to the Form Teacher by 5th May, 2021 (Wednesday). Thank you for your generosity and support.

Crossed cheque should be made payable to "The Incorporated Management Committee of Chan Sui Ki (La Salle) College". Please write your son's/ ward's class and name on the back of the cheque.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六一—五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

敬啟者：

通告編號：20066

「香港喇沙會教育慈善基金 2021 獎券籌款」事宜

香港喇沙修士會轄下「香港喇沙修士會教育議會」於2012年3月成立「香港喇沙修士會教育慈善基金」，以籌集捐款，支持喇沙會向青少年提供喇沙思想培育及教育計劃。「慈善基金」支持的項目包括：喇沙志願者訓練營、領袖營、亞太區喇沙青年會議、由喇沙會主持的教育及慈善計劃等。每項資助計劃均經由「香港喇沙修士會教育議會」審批，以確保資源可以幫助有需要的人，實踐喇沙精神。

「香港喇沙修士會教育慈善基金」2014年首次推出周年獎券籌款活動，以售賣抽獎券形式籌募經費，支持喇沙會繼續為有需要的青年提供教育服務，每年大約籌得善款約七十萬元。去年學校運作受新冠疫情嚴重干擾，以致獎券停辦一屆，並以單次的籌款活動替代。本年的獎券將於4月19日至5月7日發售，每張港幣20元，每本10張即港幣200元。學校將向貴子弟分發獎券一本，供其售賣以參與是次活動。如需要更多獎券，請通知班主任老師安排。

抽獎將於6月4日由香港喇沙修士會會長百德修士主持，結果將於6月8日刊登於英文虎報、星島日報和香港喇沙修士會網站。獎品資料和領獎辦法請參閱獎券背頁。

參加是次獎券籌款活動純屬自願，盼各家長及同學能慷慨支持。請貴子弟把**善款/支票**連同售出**獎券存根及未售獎券**於2021年5月5日(星期三)或之前交回班主任。若以劃線支票認購，請於支票抬頭寫上「陳瑞祺(喇沙)書院法團校董會」，並於支票背面寫上學生姓名及班別。希望閣下慷慨解囊，並祝好運。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二一年四月二十一日